



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

Protokoll styrelsemöte 5 2025-06-10 18:30 över Teams

Kallade och närvarande: Andreas Löfgren, Benny Johansson, Hans Forsberg, Karin Gustavsson, Karin Söderlund, Lillemor Bulukin, Stefan Arvidsson, revisor Eva Henriksson

Kallad och ej närvarande: revisor Kenneth Hermansson

Plats: Digitalt via Teams

1. Mötet öppnades
2. Dagordningen fastställs
3. Lillemor Bulukin valdes till justerare
4. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna. Punkt 6 kvarstår: Vi har en plats fylld, 2 platser kvarstår. Vi påminner bihälsoansvariga om detta igen (Karin-Lillemor kollar). *Brev från förbundet gällande cirklar i bihälsoarbete samt Biodlingsakademin, det har gått ut till utbildningssamordnare i distrikten. Det blir en digital utbildning för cirkelledare inom bihälsa till hösten. 3 platser per distrikt och utbildningen är vid 8 tillfällen. Se även Biodlingsakademin.se*
Punkt 12 kvarstår; Förbundet: Vi väntar på ny kontaktperson från förbundet. (Hans har inget hört, Hans påminner förbundet)
5. Revisorernas punkt.
 - Har vi fått skattebefrielse? Svaret är ja, vi har befrielse för 2025 och 2026.
 - Ersättning till förtroendevalda, vi har vid ett tidigare styrelsemöte beslutat att hålla oss till under 1000:-
 - Hemsidan är inte uppdaterad? Jo säger Karin S.
 - Kommunikationsstrategin, vi har ett utkast, men den är inte färdig. Vi har bekymmer att få till en egen Google Drive, det har stoppat upp arbetet.
6. Ekonomi
 - Benny, det är lugnt inför sommarmötet.
 - Bidrag Orust biodlarförening (vi har beslutat om att ge bidrag tidigare). Karin G deltar inte i diskussionen när det gäller detta. Vi beslutar att genomföra en utbetalning på 5000:-.
7. Styrelsens arbete 2025
 - a. Lägesbild för Google-kontot och driven
 - Nu är vi godkända av Google, vi var tvungna att köpa en domän
 - Vi behöver bevisa att vi har kontroll över domänen, det kan vi göra genom att lägga ut en text på domänen att vi kontrollerar den. (Stefan ordnar)
 - b. Vi kollade lite på årshjulet.



Göteborgs och Bohusläns Biodlardistrikt

8. Mail om undersökning B-THENET och en förfrågan från Ann Britt om vi kan skicka ut information om undersökningen. Den verkar redan ha gått ut till vissa, vi svarar att den bör gå ut från förbundet istället. (Hans svarar Ann-Britt)
9. Inga genomförda aktiviteter med distriktet sedan senaste mötet
 - Arbetsgruppen för sommarmötet har dock varit aktiva, se punkt 10.
10. Planering och ansvar inför kommande beslutade aktiviteter
 - Sommarmöte hos Södra Inland 2025. 16:e augusti, vi har ett 30 tal anmälningar nu.
Ett utkast till program är gjort. (tider, start 9:30 slut 15-tiden) På förmiddagen blir det föreläsningar för alla. Ett föredrag om honung är fortfarande inte spikat, då vi inväntar besked från Kerstin Namuth och på eftermiddagen blir det mera spridda aktiviteter, med ett tiotal småbord. Vi lägger ut lite mera detaljer på hemsidan (Karin S)
-Bussresa Apimondia Avbokas, för få anmälda? Ja, vi beslutar att avboka bussresan. (Hans skriver, Karin S skickar ut)
11. Önskade och planerade framtida aktiviteter under 2025
 - Förtroendevaldaträff – Fokus på medlemsnytta (sent på året)
 - Honung – hantering och bestämmelser (september-oktober)
Har vi fler aktiviteter vi vill göra? Utbildningsgruppen träffas och försöker göra ett program för framtiden (2026). Rapporterar och förankrar på oktober eller novembermötet.
12. Rapporter
 - Förbund, vi väntar fortfarande på en kontaktperson
 - Granndistrikt, inget att rapportera
 - Föreningar, Södra Inland har många på måndagsträffarna, Orust har bjudit in Tjörn och Stenungsund på ett måndagsmöte. Mölnlycke hade larvdag förra helgen. Sotenäs har också välbesökta möten.
13. Övriga frågor
14. Nästa styrelsemöte är 8 juli 18:30 digitalt
15. Mötet avslutas

Vid protokollet, Andreas Löfgren

Justeras, Lillemor Bulukin

Ordförande, Hans Forsberg